



KEMENTERIAN PEMBANGUNAN LUAR BANDAR
PEJABAT KPLB NEGERI SEMBILAN & MELAKA.

KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA
SEBUTHARGA KHAS UNTUK KONTRAKTOR BUMIPUTERA

Sebutharga ini terbuka kepada Kontraktor-Kontraktor Bumiputera yang layak dan berdaftar dalam kod bidang yang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja-kerja berikut :-

BIL	BUTIR-BUTIR SEBUTHARGA	KELAYAKAN	TARIKH DAN MASA PENDAFTARAN	DOKUMEN TAKLIMAT DAN SEBUT HARGA	TARIKH DAN WAKTU TAWARAN DITUTUP
1.	KPLB.SH.600/2020/NS58 KERJA-KERJA MENAIKTARAF DAN LAIN -LAIN KERJA BERKAITAN DI TABIKA KEMAS KAMPUNG JUAN, NILAI NEGERI SEMBILAN DARUL KHUSUS. (KEMASPRE 2020)	(i) CIDB GRED : G1 (ii) KATEGORI : PEMBINAAN BANGUNAN (B)	PENDAFTARAN SECARA DALAM TALIAN Pendaftaran hendaklah dibuat secara dalam talian. Pautan bagi Borang Pendaftaran akan disiarkan di Portal Rasmi Kementerian Pembangunan Luar Bandar (KPLB) di alamat www.rurallink.gov.my bermula pada tarikh dan masa yang dinyatakan di bawah.	MAKLUMAT BERKAITAN PENYERAHAN DOKUMEN TAKLIMAT DAN SEBUTHARGA AKAN DIBERIKAN MELALUI EMAIL KEPADA SYARIKAT YANG TELAH BERJAYA MELEPASI TAPISAN PENDAFTARAN.	TARIKH TUTUP 29/7/2020 (RABU) 12.00 TENGAHARI
2	KPLB.SH.601/2020/NS59 KERJA-KERJA MENAIKTARAF DAN LAIN -LAIN KERJA BERKAITAN DI TABIKA KEMAS GEDUNG LALANG 162, SEREMBAN NEGERI SEMBILAN DARUL KHUSUS. (KEMASPRE 2020)	(iii) PENGKHUSUSAN : B04 KERJA BANGUNAN AM TARAF BUMIPUTRA BERDAFTAR DI :- DAERAH SEREMBAN	TARIKH DAN MASA PENDAFTARAN DIBUKA 20/7/2020 (ISNIN) 12.01 TENGAHARI TARIKH DAN MASA PENDAFTARAN DITUTUP 21/7/2020 (SELASA) 12.00 TENGAHARI	TARIKH PEMAKLUMAN MELALUI EMAIL KEPADA SYARIKAT: 21/7/2020 (SELASA), 12.01 TENGAHARI HINGGA 22/7/2020 (RABU), 12.00 TENGAHARI	
KEUTAMAAN AKAN DIBERIKAN KEPADA KONTRAKTOR TEMPATAN					
SYARAT -SYARAT MENYERTAI KERJA SEBUTHARGA					
1	Kontraktor yang tidak mempunyai kod bidang berkaitan dikehendaki mengemukakan SURAT KELULUSAN KHAS DARIPADA CIDB BAGI KOD BIDANG BERKAITAN SEWAKTU PENDAFTARAN.				
2	Dokumen Sebutharga yang telah disempurnakan hendaklah di masukkan ke dalam sampul surat berlakri ke dalam Peti Tawaran di alamat seperti di berikut: KEMENTERIAN PEMBANGUNAN LUAR BANDAR NEGERI SEMBILAN/MELAKA 255, Lor Haruan 5/7, Oakland Commercial Centre, 70300 Seremban, Negeri Sembilan				
3	Dokumen sebut harga tidak akan dikeluarkan kepada mana-mana syarikat yang tidak membuat pendaftaran secara dalam talian.				
4	Pendaftaran yang tidak lengkap, tidak memenuhi syarat-syarat kelayakan serta melebihi tempoh masa pendaftaran yang di tetapkan seperti di atas adalah TIDAK LAYAK menyertai tawaran ini. Kementerian berhak menolak pendaftaran yang tidak lengkap dan keputusan adalah muktamad.				
5	Dokumen Sebutharga yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan.				
6	Pejabat KPLB Negeri Sembilan/Melaka tidak terikat menerima tawaran terendah atau sebarang tawaran atau memberi apa-apa sebab sesuatu tawaran itu ditolak.				